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ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
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Förvaringsplats för protokollet  
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Gerd-Else Bergdahl (RPG) 

Ann-Cathrine Rülcker (SPF), ersätter Birgitta Frödin (SPF) 
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Kpr § 1 Dnr KS 2019/207-101 

Val av ordförande samt vice ordförande till Kommunala 
Pensionärsrådet mandatperioden 2019-2022 

Kommunala Pensionärsrådets beslut 

Kommunala Pensionärsrådet beslutar att välja Lisa Levin (S) till ordförande 

samt Birgitta Frödin (SPF) till vice ordförande under mandatperioden 2019-

2022. 

Sammanfattning 

Kommunala Pensionärsrådet har i uppdrag att välja en ordförande samt vice 

ordförande för mandatperioden 2019-2022. 
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Kpr § 2  

Information om bostadsanpassningsbidrag - ärendet 
utgår 
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Kpr § 3  

Information om arbetet med tillgänglighetsplanen 

Kommunala Pensionärsrådets beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Sofia Falkmar informerar Kommunala Pensionärsrådet om arbetet med 

tillgänglighetsplanen. Tillgänglighetsplanen ska vara färdig i april och det är 

Sofia Falkmar som har fått i uppgift att ta fram planen.  

 

Kommunala Pensionärsrådet tillsammans med Sofia Falkmar kommer under 

sammanträdet fram till att rådet genom e-post (sofia.falkmar@arvika.se) 

eller brev ska kunna inkomma med synpunkter till Sofia gällande 

tillgänglighet i kommunen. Synpunkterna tar Sofia därefter del utav under 

arbetet med tillgänglighetsplanen.  

 

Inför sammanträdet med Kommunala Pensionärsrådet den 18 april 2019 

kommer rådet att få ta del av utkastet avseende tillgänglighetsplanen. 

Möjliga synpunkter tas upp på sammanträdet den 18 april tillsammans med 

Sofia Falkmar. 

 

 

Övrig diskussion i samband med tillgänglighetsplanen 

 

 Börje Wahlund (M) tipsar om att Arvika Fastighetsbolag har 

upprättat en tillgänglighetsrapport. Rapporten kan vara till hjälp vid 

arbetet med tillgänglighetsplanen.  

 

 Börje Wahlund (M) nämner att det skulle vara bra med en fysisk 

rundvandring i Arvika kommun för att upptäcka möjliga förbättringar 

gällande tillgängligheten.  

 

 Lisa Levin (S) och Jonas Ås (S) nämner att det är mycket bra att 

Kommunala Pensionärsrådet får vara med tidigt i arbetet med 

tillgänglighetsplanen. De trycker även på att det i framtida och 

liknande arbeten är viktigt att rådet får vara delaktiga redan i 

uppstartstillfället. 

mailto:sofia.falkmar@arvika.se
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Kpr § 4 Dnr KS 2019/209-100 

Föregående protokoll 

Kommunala Pensionärsrådets beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av föregående protokoll och lägger det 

med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 6 december 2018 gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Pensionärsrådets protokoll den 6 december 2018 
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Kpr § 5  

Återkoppling på frågor från tidigare möten  

Kommunala Pensionärsrådets beslut 

Kommunala Pensionärsrådet lägger synpunkterna och informationen med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Kommunala Pensionärsrådet går igenom de punkter som rådet diskuterat 

under sitt beredningsmöte: 

 

 IT-utbildning för äldre diskuteras. Kommunala Pensionärsrådet 

menar att det är viktigt att de äldre ska kunna få en utbildning från 

grunden. Vad är det för IT-utbildning som kommer anordnas på 

biblioteket? Rådet diskuterar även ”IT för pensionärer”, något som 

Eda kommun deltar i. Lisa Levin (S) tar med sig diskussionen och 

återkommer med mer information inför nästa sammanträde.  

 

 Kommunala Pensionärsrådet skulle vilja ta del av beläggningen på 

särskilda boenden samt få en budgetuppföljning vid varje 

sammanträde. Jonas Ås (S) svarar att rådet på kommande möten ska 

få ta del av beläggningen på de olika boendena i samband med 

genomgången av kommundirektörens rapport. 

 

 Annonsering av Café Korpralens träffar diskuterades. Viktigt att en 

annonsering förekommer. Lyfta frågan med Gårdsrådet. 

 

 Kommunala Pensionärsrådet önskar få information från 

Värmlandstrafik gällande sjuk- och serviceresor. Jonas Ås (S) svarar 

att rådet kommer att få information om detta. 

 

 Eftersom informationen gällande bostadsanpassningsbidrag utgick på 

sammanträdet den 14 februari så önskar rådet få information om detta 

på något av de kommande sammanträdena. 

 

 Jonas Ås (S) nämner att Vård och omsorg inväntar 

boendeutredningen från SWECO. Denna utredning kommer även 

Kommunala Pensionärsrådet att få ta del av.  

 

 

 

Kpr § 5 forts. 
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 Kommunala Pensionärsrådet nämner att kvarteret Bromsen, tidigare 

Bröderna Karlssons fastighet skulle vara en bra plats för att bygga 

exempelvis ett trygghetsboende på.  

 

 Kommunala Pensionärsrådet skulle vilja bli tilldelade en plats på 

torget för att sätta upp en anslagstavla på. Först var tanken att ha den 

i stadsparken men rådet menar att torget är en mer central plats där 

fler skulle få möjlighet att ta del av informationen. Jonas Ås (S) 

lämnar frågan vidare till Anna Wikstrand.  

 

 Kommunala Pensionärsrådet lyfter även att det skulle vara bra om 

den tandvårdspraktik som utförs på äldreboendena idag utförs i ett 

specifikt rum.  

 

 En diskussion förs om våld mot äldre. Vad kan kommunen göra? 

Viktigt att arbeta förebyggande redan i förskolan/skolan.  

 

 Fördes en diskussion om upplevd trygghet i kommunen. Arvika 

Fastighetsbolag har ställt frågan om upplevd trygghet och det visar 

sig att den upplevda tryggheten minskar, men så också överfallen. 

Lisa Levin (S) och Börje Wahlund (M) diskuterar att fenomenet kan 

bero på att man skrämts upp - om man pratar mycket om ett problem 

så får det effekten att folk också blir mer oroliga.  

 

 Kommunala Pensionärsrådet har en önskan om att bjuda in 

kommunpolisen. 
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Kpr § 6  

Pensionärsorganisationerna har ordet 

Sammanfattning 

Inget framfördes under den här punkten. 
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Kpr § 7  

Information från Kommunstyrelsen 

Kommunala Pensionärsrådets beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Kommundirektörens rapport delas ut från januari månad: 

 

 Efter årets första månad prognostiseras ett underskott på 18,9 mnkr.   

 

 Underskottet hänförs främst till Lärande och stöd, Vård och omsorg 

samt Kommunledningsstaben. 

 

 Det finns ej verkställda beslut gällande gruppboende inom 

äldreomsorgen och LSS bostad. Verksamheten ser över alla 

möjligheter att använda ex outhyrda lägenheter inom servicehus när 

det gäller äldre. Vinterkräksjukan har drabbat Vågens äldreboende 

och antalet vikarier räcker inte riktigt till och det blir därmed en del 

mer- och övertid.  

 

 Höga nivåer på placeringar inom IFOs verksamhetsområde håller i 

sig. Alla möjligheter till ”hemmaplanslösningar” prioriteras.  

 

 Efter besvärliga förhållanden i januari bedöms budgeten för 

vinterväghållning att överskridas med 3 mnkr.  

 

 Under januari har det skett samrådsmöte för fördjupad översiktsplan 

hamnen. Inom ramen för samrådet har informationsdagar genomförts 

på biblioteket. Samrådstiden avslutas 8 februari.  

 

 Från den 1 jan 2019 har Arvika och Eda gemensam 

överförmyndarnämnd. 

 

 Det med Eda kommun samägda bolaget Teknik i Väst är taget i drift 

1 jan 2019. 

 
 

  
 


